
PROTOKÓŁ Nr 16 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej,  

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, 
które odbyło się w dniu 12 grudnia 2007 roku 

 
 O godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyła i przywitała wszystkich zebranych 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska. Po stwierdzeniu quorum (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu) odczytała proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
4. Informacja o wynikach VI Edycji Konkursu „Zbiórka Makulatury” w roku szkolnym  

2006/2007. 
5. Przedstawienie propozycji, ustalenie i zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2008 rok. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Pkt 3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
 
Nie zostały zgłoszone żadne wnioski. 
 
Pkt 4. Informacja o wynikach VI Edycji Konkursu „Zbiórka Makulatury” w roku szkolnym  
2006/2007. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska odczytała protokół z VI Edycji Konkursu „Zbiórka 
makulatury”, przeprowadzonego w mareckich szkołach w trakcie roku szkolnego 2006/2007 
(załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Pkt 5. Przedstawienie propozycji, ustalenie i zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2008 rok. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska poinformowała, że członkowie Komisji nie 
przedstawili żadnych propozycji do Planu Pracy na 2008 rok, wobec czego przedstawiła 
zakres zadań, jakimi w jej ocenie powinna zająć się Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska w przyszłym roku  (załącznik nr 3 do 
protokołu). 
 
W dyskusji nad poszczególnymi zapisami udział wzięli radni: Jacek Orych, Tadeusz 
Pasternak, Jan Orłowski, Maciej Grabowski, Jolanta Sowińska, Ryszard Korotko, Marek 
Szczepanowski. 
 
Następnie Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska odczytała Plan Pracy Komisji na 2008 rok,  
z uwzględnieniem uwag zgłoszonych w trakcie dyskusji i zarządziła głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za przyjęciem Planu – 8 
przeciwko – 0 
wstrzymało się – 3  



(w głosowaniu brało udział 11. radnych) 
 
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 
przyjęła Plan Pracy na 2008 rok – załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pkt 6. Sprawy różne. 
 

1. Radny Tadeusz Pasternak zaproponował wystąpienie do Burmistrza Miasta Marki z 
prośbą o wydzielenie części działki sąsiadującej z posesją urzędu (przy skrzyżowaniu 
ulic: Rejtana i Piłsudskiego), z przeznaczeniem na parking, ponieważ brakuje miejsc 
parkingowych przy urzędzie. 

 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska powiedziała, że przekaże ww. prośbę Burmistrzowi. 
 

2. Przewodnicząca Elżbieta Brzozwska poruszyła kwestię parkowania samochodów 
osobowych na terenie nowopowstałej zatoczki przystankowej przy skrzyżowaniu ulic: 
Piłsudskiego i Fabrycznej, co powoduje utrudnienia zarówno dla kierowców 
autobusów komunikacji miejskiej jak i dla pasażerów. 

 
Radny Ryszard Korotko poinformował, że interwencję w tej sprawie podjął radny Grzegorz 
Młodzianowski u Zastępcy Burmistrza Krzysztofa Wnuka. 
 
W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Pasternak, Grzegorz Młodzianowski, Elżbieta 
Brzozowska, Ryszard Korotko, Jan Orłowski i Jacek Orych. 
 
W podsumowaniu Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska stwierdziła, że należy zaczekać na 
skutki działań, podjętych w tej sprawie przez Zastępcę Burmistrza. 
 

3.  Radny Marek Szczepanowski zaproponował wystąpienie z wnioskiem do Burmistrza 
Miasta Marki w sprawie podjęcia interwencji w Rejonowej Spółdzielni Handlowej  
w Markach, będącej właścicielem posesji u zbiegu ulic: Piłsudskiego i Małej  
o uporządkowanie ww. terenu. 

 
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska,  
w drodze głosowania, jednogłośnie przyjęła ww. wniosek. 
 

4. Radny Maciej Grabowski zaproponował nawiązanie porozumienia z firmami, 
zlokalizowanymi przy ul. Słonecznej, w celu uporządkowania poboczy i budowy 
chodnika przy tej ulicy.  

 
W dyskusji głos zabrali radni: Tadeusz Pasternak, Elżbieta Brzozowska, Jan Orłowski, Maciej 
Grabowski, Kazimierz Kędzierski, Ryszard Korotko. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zaproponowała, aby radni wszelkie uwagi, 
spostrzeżenia i interwencje zgłaszali bezpośrednio do właściwych wydziałów urzędu. 
Na zakończenie dyskusji zobowiązała się do przedstawienia Burmistrzowi kwestii, 
poruszonych w trakcie posiedzenia. 
 

5. Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska odczytała zaproszenie na spotkanie wigilijne w 
Świetlicy Środowiskowej „Nasza Chata” w dniu 17 grudnia br. 



Pkt 7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska złożyła radnym życzenia świąteczne  
i noworoczne, a następnie o godzinie 1400 zamknęła posiedzenie Komisji Zdrowia, Opieki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska.  
 
Protokołowała 
Elżbieta Jurczyk      Przewodnicząca Komisji 
            Elżbieta Brzozowska 
 
 


